
Божо Љубић 

Питање постављено Савјету министара БиХ: „Зашто до сада није формирана 

Регионална канцеларија Државне регулаторне агенције за радијациону и нуклеарну 

безбједност у Мостару?“ 
 


